
 

 

Dagsorden & referat fra skolebestyrelsesmøde på Firehøjeskolen   
Dato: Mandag den 5. maj 2025 

Kl. 17-19.30 

Sted: Personalerummet Firehøjeskolen 

Deltagere: 

 

Afbud: 

Ordstyrer:  

Referent: 

Mads T, Ida, Julie, Søren, Mads L, Pia Maria, Mads H, Karsten, Mette M, Alfred, Victor, 

Gitte  

 

 

Mads Thomsen  

medarbejder 

 Dagsordenspunkt  Referat  
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PKT, Ansv., Tid      

Pkt. 1 MT og MM  

Kl. 17.00 

Sang og flytning af næste møde til mandag den 

2. juni grundet kommunal sommerfest 

Linedanser 

 

Næste møde er flyttet til mandag d. 2/6. 

   

Pkt. 2 MM/ 

17.05 

Opfølgning på forløb om vandtilvænning 

 

 

Fredag Egtved svømmehal 

Forslag: 5. klasse 

Uge 2-12 (minus uge 7) i alt 10 uger 

Kun pris til bus 2300 pr. uge 

3. og 4. modul 

45 min. I vandet 

Evt. lærer kun løn 6000 kr, evt. kun i den 

x x X 



denne uge 

Lille bassin til rådighed 

I alt 2 gange ½ time med kørsel 

Svømmeteori, trivsel, musikquiz 

Vandtilvænning  

2 lærere, skal på livredderkursus, 250 pr. 

mandag 

Pauserne inddrages til kørsel og spisning 

Ligger i den blok de ellers har idræt 

 

Skolebestyrelsen beslutter at prøve det af i 

kommende skoleår med kommende 5. 

klasse. Forløbet evalueres i foråret 2026. 

Pkt 3 MT 

17.05 

Input fra dialogmøde og rammer for 

dialogmødet fremadrettet 

Tydeligere rammer for mødeafholdelse. Evt. 

have punkter på forhånd i invitationen, så 

det kommer til at omhandle 

bestyrelsesarbejde. 

Bestyrelsen skal mødes 15 minutter inden 

selve dialogmødet.  

Sidde anderledes næste gang, så 

bestyrelsen sidder samlet.  

Starte mødet med en præsentation af 

bestyrelsen og dens arbejde/beføjelser. 

Plads til at komme med sine egne spørgsmål 

og ikke kun punkter, der er valgt af 

bestyrelsen. 

 

Punkter fra mødet: 

- Hallen. Opfordring til dialog mellem 

skole og halbestyrelsen. 

- Fysiske rammer på skolen. Forældre 

ønsker at blive inddraget og vil gerne 

hjælpe. 

- Morgensang 

- Ros for hjemstavnsuge 

- Opfordring til mere rettidig omhu i 
forhold til info om aktiviteter. Der 

ligger en kalender på hjemmesiden. 

x x x 



- Ros til kartoffelprojekt i 5. klasse 

- Opfordring til færre negative historier 

om skolen – Ting til rette 

vedkommende på rette tidspunkt. 

 

Fremadrettet: Invitere forældrene til 

dialogmøde i efteråret og til et 

opstillingsmøde til foråret. 

 

Pkt. 4 IGL 

17.35 

Elevrådet Status elevrådet: 

 

Vi ønsker, at elevrådet kommer med 

konkrete forslag til hvordan de kan bakke op 

om og tage forskellige indsatser på skolen 

op. 

 

Hvordan kan elevrådet bedre blive talerør og 

bindeled mellem personale og elever? 

- Elevrådspostkasse 

- Elevrådet skal klædes på af klassen 

inden de går til møde i forhold til de 

emner, der skal tales om. De skal 

også fortælle om møderne 

efterfølgende. 

- Elevrådsmøderne skal lægges i 

skolens kalender til kommende 

skoleår. 

- Opdeling af store og lille elevråd er 

ikke helt afgjort endnu. 

- Mulighed for en turnusordning til SB-

møder, så flere elever får mulighed 

for at kende til 

skolebestyrelsesarbejdet. 

x   

Pkt. 5 MT og IGL 

17.55 

Evaluering skolefest Rigtig god og spændende skolefest.  

Børnene var meget engageret i at vise, 

hvad de havde lavet.  

Forældrearrangerede aktiviteter var 

X  X 



ikke så velbesøgte i år. Måske pga. det 

gode vejr. 

Ønske om flere fællesaktiviteter på 

tværs af hele skolen for mere 

fællesskabsfølelse. 

Opfordring til emneuge og skolefest, 

hvor eleverne i emneugen har 

produceret noget, som forældrene kan 

købe. Evt. vekslen mellem alm. 

emneuge og emneuge, hvor eleverne 

producere ting til køb. 

Ønske om en aktivitet, der kan gøres til 

tradition. 

Pkt. 6 MT og IGL 

18.05 

 

Status valg til bestyrelsen  Der er en kandidat, der har meldt sig. 

Seneste dato for opstilling af kandidater 

er torsdag d. 8/5 2025. 

Mette udsender reminder på aula. 

  x 

Pkt. 7  

18.15 

Fælles arbejdsdag D. 12/6 16.30-19.15 er der fælles 

arbejdsdag for forældre på 

Firehøjeskolen. Bestyrelsen vil gerne 

have et medlem af personalet og en 

elevrådsrepræsentant med i et udvalg 

som bindeled, der skal formidle ønsker 

fra elever og personale. 

Fra bestyrelsen: IGL 

x x  

Pkt. 8 

MT/KB/PMA/MH/

MM 

18.35 

Status kulturarbejde Tre personaler på kursus i sprogbrug.  

AMG fremlægger på næste 

bestyrelselsesmøde data for 

indberetninger. 

Ønske om gennemsigtighed i forhold til 

trivselsarbejdet fx statusopdateringer, 

hvis der foregår en ekstra indsats med 

trivselsarbejde i en klasse. 

  x 



Pkt. 9 

18.40 

Mad     

PKT. 10 MM 

Kl. 19.00 

Trivselsmålinger 

 
Præsentation af skolens trivselsmåling. 

Generel trivsel ligger skolen status quo 

fra sidste år. 

Fokuspunkt for næste skoleår: Støtte og 

inspiration. 

x  x 

PKT. 11 

Kl. 19.25 EVT. 

Ønske om punkter til næste møde 

Tænk over disse hjemmefra 

Drøftelser anbefaling af trivselskommisionen 

- Cykling, når eleverne skal på tur, kan 

det være en mulighed at forældre 

melder sig til at cykle sammen med 

eleverne i stedet for at køre dem. 

- Fysiske rammer på skolen 

- Opdatere SB’s forretningsorden – Ida 

og Gitte melder sig til at tjekke og 

opdatere. 

 

   

 

 

Evt. afbud bedes meddelt til:  

Mads Thomsen · Tlf. 2129 2774 - madshthomsen@gmail.com eller  

Mette Mostrup Nymand. Tlf. 2153 9880 - MEMNY@Vejle.dk  

Punkter til kommende møder:  

•  Konsekvens og sanktioner 

• Følgende punkter kunne tages op i personalegruppen og bestyrelsen, så det bliver relevant og herefter på hjemmeside 

Fællesarrangementer  

Følgende kan lægges på hjemmeside nu: forældrerådsguide  

• Trivselsmålinger børn  

• Profil for skolen og økonomiske prioriteringer   

• Hvad er det fede ved skolen, valg af skolen – punkter fra elevrådet – høj faglighed - trivsel  

• Efter nytår –input fra indskoling, mellemtrin, udskoling ift. prioriteringer af økonomi, lejrskoler, forældrekørsel, cykle mere • 

Læsebånd – pris, resultat ift. co-timer, 1. punkt efter ferien  



• Video om dialogprincipperne  

• Skole-hjem-samarbejde – punktet færdigbehandles når vi er færdige med dialogvideoen og opdatering af principper • 

Status overgange ift. brobygning: Den gode overgang Bøllen, Skovkanten. Et samarbejde udvikles på. 

• forslag om en snak hvordan vi kan belønne en lærer/pædagog for en ekstra indsats  

• Cykling, når eleverne skal på tur, kan det være en mulighed at forældre melder sig til at cykle sammen med eleverne i stedet 

for at køre dem. 

• Fysiske rammer på skolen 

• Opdatere SB’s forretningsorden – Ida og Gitte melder sig til at tjekke og opdatere. 

Datoer for kommende møder: 

29. januar 17-19.30 Erhvervsaften 

4. februar 17-19.30 

5. marts 17-19.30 

3. april 17-19-30 

5. maj 17-19.30 

3. juni 17-19.30 


